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1. FAU leder åpner møtet. 

 

 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste, Enstemmig 

 

 

3. Godkjenning av møtereferat fra sist møte – Enstemmig 

 

 

4. Kjerringåsen. Til ski og vinteraktivitetsdagen for 6 og 7. trinn ble det i år mulig å 

velge Kjerringåsen for å stå på slalåm. FAU ønsket å være med å bidra til dette. Det 

var mulig å kjøpe heiskort for 150kr og leie av utstyr for 150kr. Det var påmeldt 89 

elever og 8 lærere. Det ble på forhånd sendt ut melding fra FAU som oppfordret de 

som hadde mulighet til å betale inn til FAUs konto eller via vipps. Det kom totalt inn 

2639kr. Det er fortsatt mulig å bidra for de som ønsker det. Klassekassene 

oppfordres også til å bidra. 

Dette var et prøveprosjekt for FAU. Vi ser i ettertid at den totale utgiften var såpass 

stor at det ikke er holdbart å fortsette med dette alene. Totalt fikk FAU en utgift på 

ca 18.000kr. FAU ønsker derfor å innby til et samarbeidsprosjekt mellom skolen, 

klassene og FAU i fremtiden. Dette punktet vil også komme inn i årsmøtet for neste 

skoleår. Det skal sies at det kun har kommet positive tilbakemeldinger på 

arrangementet.  

 



 

5. Utedo på Kalveberget. Skolen har nå bestemt at de går til innkjøp av BioBag, som 

blir med på tur i fremtiden. FAU skal se på muligheten for å få opp et «skur» så de 

som ønsker det kan få vært litt i fred mens de gjør sitt fornødende.  

 

 

6. Nettvettkurs. Skolen ønsker ikke å arrangere slikt kurs nå, men stiller seg positive 

om FAU vil arrangere. FAU mener helt klart at dette er noe skolen bør arrangere 

selv, da dette er et utrolig viktig tema. FAU foreslår at skolen ordner det slik at alle 

foreldremøter fra første til sjuende trinn får dette som et av de første punktene på 

agendaen. Fjerde trinn hadde stor suksess med et slikt opplegg nå i år. Nestleder 

fortsetter dialogen med skolen.  

FAU minner om at vi foreldre og foresatte må følge nøye med på utviklingen og på 

hva barna bruker internett til.  

 

7. Årshjul for FAU. Det er kommet ønske om at det lages et årshjul for å få oversikt 

over de forskjellige arrangement FAU har ansvar for. Sekretær og leder tar ansvar 

for dette.  

 

8. Eventuelt 

- 17.mai komiteen rapporterer at 4a får ansvar for kiosk, 4b får ansvar for leker og 

4c får ansvar for loddsalg. Ny scene er fikset.  

Premier ønskes! Er det noen som kan bidra med «giveaways» eller andre premier 

så ta gjerne kontakt med klassens FAU representant eller på epost til 

ingrid@eyolf.com FAU representant for 4c.  

- Trafikk og nærmiljø har vært i møte med rektor om oppussing av skolegården. Det 

jobbes med planlegging.  

 

Minner om vårdugnad i skolegården 10.mai. Alle er hjertelig velkommen. Mer info 

kommer.  

 

Møtet hevet 19.30 

 

For FAU 

Jørn Moum, referent. 
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